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Abstract (en)
Connecting element (1) for laterally connecting a window sill to plaster or masonry comprises a receiving profile (2) receiving one end region of the
window sill, a connecting profile (3) resting on the plaster or masonry, and at least one damping element for fixing the window sill in the receiving
profile. The damping element is a separate component that can be pre-assembled with the receiving profile to form an easy-to-use unit. Preferred
Features: The damping element is a rubber or plastic molded part or a spring (4), preferably a curved metal leaf spring.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Anschlusselement 1 für den seitlichen Anschluss einer Fensterbank an Putz oder Mauerwerk mit einem Aufnahmeprofil 2
zur Aufnahme eines Endbereichs einer Fensterbank, einem Anschlussprofil 3, welches im eingebauten Zustand am Putz oder Mauerwerk anliegt,
mindestens einem Dämpfelement zur dämpfenden Fixierung der Fensterbank im Aufnahmeprofil 2, wobei als Dämpfelement ein separates Bauteil
vorgesehen ist, welches mit dem Aufnahmeprofil 2 zu einer handhabbaren Einheit vormontierbar ist. <IMAGE>
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